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przez senator Ma³gorzatê Adamczak
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Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci, prokuratora generalnego RP Krzysztofa Kwiat-
kowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
26 stycznia 2010 r. w Kobylej Górze na mocy postanowienia s¹du dosz³o do si³owego odebrania mat-

ce dziesiêcioletniego synka. Kuratorkom s¹dowym towarzyszy³o kilkunastu policjantów, prokurator,
pracownicy PCPR i t³um zbulwersowanych ludzi.

W zwi¹zku z tym zdarzeniem zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o zwrócenie uwagi na zaistnia³y
problem. Uwa¿am, ¿e odebranie dziecka przez policjê odby³o siê w sposób zbyt spektakularny. Odbiera-
nie dziecka rodzicowi, z uwagi na to, ¿e jest to dra¿liwa sprawa rodzinna, powinno odbywaæ siê w atmo-
sferze bardziej przyjaznej dziecku ni¿ ta, która mia³a miejsce w Kobylej Górze. Ch³opiec zapewne dozna³
wielkiego szoku i w pamiêci zostan¹ mu traumatyczne chwile, które prze¿y³ podczas si³owego odebrania
go matce. Jeœli wyrok s¹du by³ prawomocny, to odebranie dziecka matce powinno odbyæ siê w taki spo-
sób, aby dziecko jak najmniej odczu³o dan¹ sytuacjê. Przede wszystkim policja powinna dzia³aæ po cy-
wilnemu, aby nie wywo³ywaæ strachu u dziecka. Z pewnoœci¹ policja wykonywa³a swoje obowi¹zki
rzetelnie i zgodnie z prawem.

Maj¹c na uwadze tê sytuacjê, zastanawiam siê, czy nie warto prawnie uregulowaæ procedury odbie-
rania dzieci rodzicom na mocy prawomocnego wyroku s¹dowego, aby nie dochodzi³o do tak strasznych
sytuacji, jaka mia³a miejsce w Kobylej Górze. Materia³ video z opisanej akcji mo¿na obejrzeæ na stronie
internetowej gazety „Twój Puls Tygodnia”: www.pulstygodnia.pl.

Proszê uprzejmie o odpowiedŸ na pytanie: czy Ministerstwo Sprawiedliwoœci dostrzega przedstawio-
ny problem i w jaki sposób ma zamiar go rozwi¹zaæ?

Z wyrazami szacunku
Ma³gorzata Adamczak


